
展柜、柜台 其他 玛贝乐

产品名称 展柜、柜台 其他 玛贝乐

公司名称 浙江玛贝乐集成家具有限公司

价格 .00/个

规格参数 产品类别:其他
品牌:玛贝乐
材质:板式

公司地址 浙江丽水市莲都工业区南山园区

联系电话 86 578 2902888

产品详情

产品类别 其他 品牌 玛贝乐
材质 板式 适用场合 办公
风格 欧式 可否定做 可以
贸易属性 各类

本公司是一家专业从事各种板材家具订做的现代企业，生产设备先进，技术力量雄厚，配套设施完善。
多年来，公司视产品质量为企业的生命，源源不断的开发一流产品，借鉴世界各地家具艺术风格，继承
和发扬了中华五千年家居文化，吸收德国、意大利的门窗制造技术精华，独创出具有现代风格的“玛贝
乐”系列产品。 公司秉承"办一流企业、创驰名品牌"的宗旨，不断引进各类优秀的专业技术人才，优化
完善管理和经营机制，努力提升现代企业形象意识，在产供、销一条龙服务中的每一环节都尽力做到完
美，竭诚向国内外广大客户提供高品质、个性化的产品和服务。
在未来的时间里，"玛贝乐"衷心感谢广大客户的支持，热忱欢迎各地客商的光临！ mabelle integration
furniture company is a large-scale modern enterprise specialized in producing and customing furniture for a variety of
plate,with advanced productive equipments,rich techniacal force and perfect complete-set facilities.since many years
ago,"mabelle" has looked the product quality as the life,unremittingly continuing to develop first-class
products,drawing lessons from world-over furniture arts style,specially drawing german / italian technical elite
,inheriting and promoting the chinese 5,000-year home-living culture so as to independently create "mabelle"
integration furniture series. we adheres to the aim of "running first-class enterprise and creating a famous trade brand",
unremittingly absorbing various kinds of excellent professional talents,optimizing perfect administration and
management mechanism,striving to promote modern enterprise"s image consciousness and doing best to perfect
every ring in a dragon line of production,provide and sales sevices,"mabelle" will sincerely provide broad clients from
home and abroad with high-quality personalized products and services. in the future years, “mabelle” will sincerely
thank the broad clients for your powerful support and warmly welcome businessmen from everywhere to come here
for your patronage and cooperation.
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